
          
Protokół Nr LI/1/2006 

z LI sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 24 stycznia 2006 roku        
w sali posiedze� Ratusza /ul. Rynek 1/. 

 
 Na ustawowy stan 30 radnych w LI sesji Rady Miasta Rzeszowa uczestniczyło 30 
radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocno�ci obrad /lista obecno�ci stanowi 
zał�cznik nr 1 do protokołu/. 
 
Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodnicz�cy Rady Miasta – dokonał otwarcia LI sesji 
Rady Miasta i prowadził obrady. 
 
Powitał radnych oraz: 
Pana Tadeusza Ferenca – Prezydenta Miasta Rzeszowa 
Pana Marka Koberskiego – Zast�pc� Prezydenta Miasta Rzeszowa 
Pana Marka Ustrobi�skiego – Zast�pc� Prezydenta Miasta Rzeszowa 
Pana Ryszarda Winiarskiego – Zast�pc� Prezydenta Miasta Rzeszowa 
/lista obecno�ci stanowi zał�cznik nr 2 do protokołu/. 
Przedstawicieli Rad Osiedlowych /lista jednostek współdziałaj�cych                 z Miastem, a 
tak�e przybyłych mieszka�ców obecno�ci stanowi zał�cznik nr 3 do protokołu/. 
Dyrektorów Wydziałów Urz�du Miasta, kierowników miasta /lista obecno�ci osób 
zaproszonych stanowi zał�cznik nr 4 do protokołu/. 
 
Protokół Nr XLVIII/1/2005 z XLVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu         
13 grudnia 2005 r. – został przyj�ty bez uwag. 
 
Protokół Nr L/1/2006 z L sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 10 stycznia 2006 r. 
– został przyj�ty bez uwag. 
 
 Z wnioskami o zmian� proponowanego porz�dku obrad LI sesji Rady Miasta 
Rzeszowa wyst�pili: 
 
Pani Urszula Kukulska – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji –       
z upowa�nienia Prezydenta Miasta zgłosiła wniosek o uzupełnienie porz�dku obrad o projekty 
uchwał w sprawie: 
- zmiany Programu Rewitalizacji Obszarów Miejskich w Rzeszowie – jako pkt 7a, 
- uzupełnienia Planu Rozwoju Lokalnego Miasta Rzeszowa na lata 2004 – 2006 – jako pkt 

7b, 
- zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu własnego na realizacj� projektu pn. 

„Standaryzacja ochrony �rodowiska poprzez skanalizowanie terenów Miasta Rzeszowa” 
wnioskowanego przez Gmin� Miasto Rzeszów o współfinansowanie w ramach 
Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego na lata 2006 – 2008 – 
jako pkt 7c 

 
Pani Stanisława B�ben – Dyrektor Wydziału Pozyskiwania Funduszy – z upowa�nienia 
Prezydenta Miasta zgłosiła wniosek o uzupełnienie porz�dku obrad o projekt uchwały            
w sprawie wyra�enia zgody na przyst�pienie do realizacji projektu „Zwi�kszenie 
atrakcyjno�ci gospodarczej Rzeszowa poprzez wprowadzenie innowacji, transferu wiedzy                        
i nowoczesnych technik zarz�dzania” – jako pkt 7d. 
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Pan Marek Koberski – Zast�pca Prezydenta Miasta – z upowa�nienia Prezydenta Miasta 
zgłosił wniosek o uzupełnienie porz�dku obrad o projekt uchwały w sprawie ustalenia na 
terenie gminy Rzeszów miejsc przeznaczonych do u�ytku publicznego jako strefy wolnej od 
dymu tytoniowego – jako pkt 10a. 
 
Pan Waldemar Ostrowski – Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej Rady 
Miasta – w imieniu Komisji zgłosił wniosek o zdj�cie z proponowanego porz�dku obrad pkt 
1 – Bud�et Miasta Rzeszowa na 2006 rok (autopoprawka) – prezentacja, opinie komisji, 
dyskusja. 
 
Pan Robert Kultys – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady Miasta – 
w imieniu Komisji zgłosił wniosek o zdj�cie z proponowanego porz�dku obrad:  
- pkt 16 projektu uchwały w sprawie przyst�pienia do zmiany granic Miasta /druk: 

LI/4/2006/  
- pkt 17 projektu uchwały w sprawie wyst�pienia z wnioskiem o zmian� granic Gminy 

Miasta Rzeszów (dot.: Gminy �wilcza – cz��ci sołectwa Przybyszówka), /druk: 
LI/20/2006/. 

 
Pan Janusz Ramski – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
Rady Miasta – w imieniu Komisji zgłosił wniosek o zdj�cie z proponowanego porz�dku 
obrad pkt 11 projekt uchwały w sprawie wyra�enia zgody na sprzeda� i zwolnienie                   
z obowi�zku zbycia w drodze przetargu nieruchomo�ci przeznaczonej pod realizacj� urz�dze� 
infrastruktury technicznej /druk: LI/2/2006/.  
 
Przyst�piono do głosowania: 
 
 Wniosek o zdj�cie z porz�dku obrad projektu uchwały w sprawie Bud�etu Miasta 
Rzeszowa na 2006 rok – został przyj�ty 18 głosami, przy 10 głosach  przeciwnych i 2 głosach 
wstrzymuj�cych. 
 
 Wniosek o uzupełnienie porz�dku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany 
Programu Rewitalizacji Obszarów Miejskich w Rzeszowie – jako punkt 7a – został przyj�ty 
jednomy�lnie /30 głosów „za”/.  
 
 Wniosek o uzupełnienie porz�dku obrad o projekt uchwały w sprawie uzupełnienia 
Planu Rozwoju Lokalnego Miasta Rzeszowa na lata 2004 – 2006 – jako punkt 7b – został 
przyj�ty jednomy�lnie /30 głosów „za”/. 
 
 Wniosek o uzupełnienie porz�dku obrad o projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia 
�rodków finansowych  jako wkładu własnego na realizacj� projektu pn. „Standaryzacja 
ochrony �rodowiska poprzez skanalizowanie terenów Miasta Rzeszowa” wnioskowanego  
przez Gmin� Miasto Rzeszów o współfinansowanie w ramach Zintegrowanego Programu 
Operacyjnego Rozwoju Regionalnego na lata 2006 – 2008 – jako punkt 7c – został przyj�ty 
jednomy�lnie /30 głosów „za”/. 
 
 Wniosek o  uzupełnienie porz�dku obrad o projekt uchwały w sprawie  ustalenia na 
terenie gminy Rzeszów miejsc przeznaczonych do u�ytku publicznego jako strefy wolnej od  
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dymu tytoniowego – jako punkt 10a – został przyj�ty 23 głosami, przy 1 głosie przeciwnym    
i 3 głosach wstrzymuj�cych. 
 
 Wniosek o  zdj�cie z porz�dku obrad projektu uchwały w sprawie wyra�enia zgody na 
sprzeda� i zwolnienie z obowi�zku zbycia w drodze przetargu nieruchomo�ci przeznaczonej 
pod realizacj� urz�dze� infrastruktury technicznej - został przyj�ty 19 głosami, przy 3 głosach 
przeciwnych i 4 głosach wstrzymuj�cych.  
 
 Wniosek o zdj�cie z porz�dku obrad projektu uchwały w sprawie przyst�pienia do 
zmiany granic Miasta – został przyj�ty 23 głosami, przy 2 głosach przeciwnych i 4 głosach 
wstrzymuj�cych. 
 
 Wniosek o zdj�cie z porz�dku obrad projektu uchwały w sprawie wyst�pienia               
z wnioskiem o zmian� granic Gminy Miasta Rzeszów – nie uzyskał wymaganej bezwzgl�dnej 
wi�kszo�ci głosów. 
Wynik głosowania: za – 11, przeciw – 12, wstrzymuj�cych – 7. 
 
Porz�dek obrad LI sesji Rady Miasta Rzeszowa 
 
1. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa /dot. uchwały Nr 

XLIX/330/2005 z dnia 29 grudnia 2005 r. w sprawie ustalenia stawek jednostkowych 
dotacji przedmiotowych w 2006 r./, /druk nr  LI/11/2006/. 

 
2. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na wystawienie weksla własnego „in blanco”            

z deklaracj� wekslow� /druk nr LI/12/2006/. 
 
3. Uchwały w sprawie zarz�dzenia poboru podatku od nieruchomo�ci, podatku rolnego, 

podatku le�nego oraz podatku od posiadania psów od osób fizycznych w drodze inkasa 
oraz ograniczenia inkasentów i okre�lenia wysoko�ci wynagrodzenia za inkaso /druk nr 
LI/18/2006/. 

 
4. Uchwała w sprawie utworzenia rachunku dochodów własnych w jednostkach 

bud�etowych Gminy Miasta Rzeszów /druk nr LI/15/2006/. 
 
5. Uchwała w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu własnego na 

realizacj� projektu pn. „Realizacja II cz��ci podziemnej trasy turystycznej wraz                  
z rekonstrukcj� płyty Rynku Staromiejskiego w Rzeszowie”, wnioskowanego przez 
Gmin� Miasto Rzeszów o współfinansowanie w ramach Zintegrowanego Programu 
Operacyjnego Rozwoju Regionalnego na lata 2005 - 2007 /druk nr LI/13/2006/. 

 
6. Uchwała w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu własnego na 

realizacj� projektu pn. „Rewitalizacja Obszarów Miejskich w Rzeszowie – I etap”, 
uwarunkowanego przez Gmin� Miasto Rzeszów o współfinansowanue w ramach 
Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego na lata 2005 – 2007 
/druk nr LI/14/2006/. 

 
7. Uchwała w sprawie zmiany Programu Rewitalizacji Obszarów Miejskich w Rzeszowie. 
 



-4- 
 
8. Uchwała w sprawie uzupełnienia Planu Rozwoju Lokalnego Miasta Rzeszowa na lata 

2004 – 2006. 
 
9. Uchwała w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu własnego na 

realizacj� projektu pn. „Standaryzacja ochrony �rodowiska poprzez skanalizowanie 
terenów Miasta Rzeszowa” wnioskowanego przez Gmin� Miasto Rzeszów                         
o współfinansowanie w ramach Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju 
Regionalnego na lata 2006 – 2008. 

 
10. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na przyst�pienie do realizacji projektu „Zwi�kszenie 

atrakcyjno�ci gospodarczej Rzeszowa poprzez wprowadzenie innowacji, transferu wiedzy 
i nowoczesnych technik zarz�dzania”. 

 
11. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 1/1/2004 Studium Uwarunkowa� i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa w rejonie Hotelu „Rzeszów” /druk 
nr XLIX/3/2005/. 

 
12. Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 130/1/2006 pomi�dzy Alej� Rejtana i ul. Siemie�skiego w Rzeszowie 
/druk nr LI/17/2006/. 

 
13. Uchwała w sprawie ustalenia na terenie gminy Rzeszów miejsc przeznaczonych do u�ytku 

publicznego jako strefy wolnej od dymu tytoniowego. 
 
14. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na sprzeda� nieruchomo�ci niezabudowanej 

poło�onej w Rzeszowie przy ul. Kaletniczej /druk nr LI/5/2006/. 
 
15. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na dokonanie na rzecz Uniwersytetu Rzeszowskiego 

darowizny stanowi�cej Estrad� Widowiskow� znajduj�c� si� na terenie stadionu 
„Resovii”, przy ul. Wyspia�skiego w Rzeszowie /druk nr LI/6/2006/. 

 
16. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na nieodpłatne przekazanie na rzecz Gminy Miasto 

Rzeszów przez PKP S.A. budynków mieszkalnych lub lokali mieszkalnych wraz                
z prawem odpowiedniej przynale�no�ci do nich cz��ci gruntu oraz towarzysz�cymi 
obiektami infrastruktury technicznej /druk nr LI/16/2006/. 

 
17. Uchwała w sprawie podwy�szenia kapitału zakładowego Rzeszowskiej Gospodarki 

Komunalnej Spółka z o.o. w Rzeszowie /druk nr LI/9/2006/. 
 
18. Uchwała w sprawie wyst�pienia z wnioskiem o zmian� granic Gminy Miasta Rzeszów 

(dot.: Gminy �wilcza – cz��ci sołectwa Przybyszówka), /druk nr LI/20/2006/. 
 
19. Uchwała w sprawie nabycia mienia komunalnego na rzecz Gminy Miasta Rzeszowa od 

Gminy Krasne /druk nr LI/7/2006/. 
 
20. Uchwała w sprawie przej�cia darowizny stanowi�cej przył�cza wodoci�gowo – 

kanalizacyjne, zlokalizowane w miejscowo�ciach gmin s�siednich, b�d�ce własno�ci� 
osób fizycznych, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów /druk nr LI/8/2006/. 
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21. Uchwała w sprawie przyj�cia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwi�zywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii /druk nr LI/10/2006/. 
 
22. Uchwała w sprawie modernizacji linii kolejowej nr 71 Ocice – Rzeszów /druk nr 

LI/3/2006/. 
 
23. Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na u�ycie nazwy „Rzeszów” (dla Zakładu 

Metalurgicznego WSK Sp. z o.o.), /druk nr LI/19/2006/. 
 
24. Informacja Prezydenta Miasta na temat strategii rozwoju sportu i kultury fizycznej           

w gminie Miasto Rzeszów. 
 
25. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
 
26. Zapytania i interpelacje. 
 
27. Wolne wnioski, o�wiadczenia i informacje. 
 
Przyst�piono do realizacji porz�dku obrad. 
 
Ad.1. 
 
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Bud�etowego – z upowa�nienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa /projekt 
uchwały przedstawiony na druku nr LI/11/2006 wraz z  uzasadnieniem, stanowi zał�cznik nr 
5 do protokołu/. 
 
Pan Waldemar Ostrowski  – Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej Rady 
Miasta – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
 Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa (w wersji 
zaproponowanej), została przyj�ta jednomy�lnie /22 głosami „za”/. 
 
Ad.2. 
 
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Bud�etowego – z upowa�nienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyra�enia zgody na wystawienie weksla własnego 
„in blanco” z deklaracj� wekslow� /projekt uchwały przedstawiony na druku nr LI/12/2006      
wraz z uzasadnieniem, stanowi zał�cznik nr 6 do protokołu/.  
  
Pan Waldemar Ostrowski – Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej – 
poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
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Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na wystawienie weksla własnego „in blanco” 
z deklaracj� wekslow� (w wersji zaproponowanej), została przyj�ta jednomy�lnie /26 
głosów „za”/.  
 
Ad.3. 
 
Pani Janina Dyjak – Dyrektor Wydziału Finansowego – z upowa�nienia Prezydenta 
Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zarz�dzenia poboru podatku od 
nieruchomo�ci, podatku rolnego, podatku le�nego oraz podatku od posiadania psów od osób 
fizycznych w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i okre�lenia wysoko�ci 
wynagrodzenia za inkaso /projekt uchwały przedstawiony na druku nr LI/18/2006                    
warz z uzasadnieniem, stanowi zał�cznik nr 7 do protokołu/. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
 Uchwała w sprawie zarz�dzania poboru podatku od nieruchomo�ci, podatku 
rolnego, podatku le�nego oraz podatku od posiadania psów od osób fizycznych w drodze 
inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i okre�lenia wysoko�ci wynagrodzenia za inkaso    
(w wersji zaproponowanej), została przyj�ta jednomy�lnie /22 głosami „za”/. 
 
Ad.4.   
 
Pan Stanisław Sienko – Dyrektor Wydziału Edukacji -  z upowa�nienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie utworzenia rachunku dochodów własnych                   
w jednostkach bud�etowych Gminy Miasta Rzeszów /projekt uchwały przedstawiony na 
druku nr LI/15/2006 wraz z uzasadnieniem, stanowi zał�cznik nr 8 do protokołu/. 
 
Pan Adolf Gubernat – Przewodnicz�cy Komisji Edukacji Rady Miasta – poinformował, 
�e Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Pan Waldemar Ostrowski – Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno-Bud�etowej Rady 
Miasta – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
 Uchwała w sprawie utworzenia rachunku dochodów własnych w jednostkach 
bud�etowych Gminy Miasta Rzeszów (w wersji zaproponowanej), została przyj�ta 
jednomy�lnie /23 głosami „za”/. 
 
Ad.5. 
 
Pani Urszula Kukulska – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji –       
z upowa�nienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia 
�rodków finansowych jako wkładu własnego na realizacj� projektu pn. „Rewitalizacja II 
cz��ci podziemnej trasy turystycznej wraz z rekonstrukcj� płyty Rynku Staromiejskiego        
w Rzeszowie” wnioskowanego przez Gmin� Miasto Rzeszów o współfinansowanie w ramach 
Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego na lata 2005 – 2007 /projekt  
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uchwały przedstawiony na druku nr: LI/13/2006 wraz z uzasadnieniem, stanowi zał�cznik nr 
9 do protokołu/. 
 
Pan Janusz Ramski – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
Rady Miasta – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Pan Waldemar Ostrowski – Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej Rady 
Miasta – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
 Uchwała w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu własnego 
na realizacje projektu pn. „Realizacja II cz��ci podziemnej trasy turystycznej wraz         
z rekonstrukcj� płyty Rynku Staromiejskiego w Rzeszowie” wnioskowanego przez 
Gmin� Miasto Rzeszów o współfinansowanie w ramach Zintegrowanego Programu 
Operacyjnego Rozwoju Regionalnego na lata 2005 – 2007 (w wersji zaproponowanej), 
została przyj�ta jednomy�lnie /22 głosami „za”/. 
 
Ad.6. 
 
Pani Urszula Kukulska – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji –       
z upowa�nienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia 
�rodków finansowych jako wkładu własnego na realizacj� projektu pn. „Rewitalizacja 
obszarów miejskich w Rzeszowie – I Etap” wnioskowanego przez Gmin� Miasto Rzeszów     
o współfinansowanie w ramach Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju 
Regionalnego na lata 2005 – 2007 /projekt uchwały przedstawiony na druku nr LI/14/2006 
wraz z uzasadnieniem, stanowi zał�cznik nr 10 do protokołu/. 
 
Pan Janusz Ramski – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
Rady Miasta – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Pan Waldemar Ostrowski – Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno-Bud�etowej Rady 
Miasta – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Pan Adolf Gubernat – Przewodnicz�cy Komisji Edukacji Rady Miasta – poinformował, 
�e Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
 Uchwała w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu własnego 
na realizacje projektu pn. „Rewitalizacja obszarów miejskich w Rzeszowie – I Etap” 
wnioskowanego przez Gmin� Miasto Rzeszów o współfinansowanie w ramach 
Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego na lata 2005-2007       
(w wersji zaproponowanej), została przyj�ta jednomy�lnie /23 głosami „za”/. 
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Ad.7. 
 
Pani Urszula Kukulska – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji –      
z upowa�nienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Programu 
Rewitalizacji Obszarów Miejskich w Rzeszowie /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 
stanowi zał�cznik nr 11 do protokołu/. 
 
Pan Janusz Ramski – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
Rady Miasta – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
  

Uchwała w sprawie zmiany Programu Rewitalizacji Obszarów Miejskich            
w Rzeszowie (w wersji zaproponowanej) została przyj�ta jednomy�lnie /21 głosami 
„za”/. 
 
Ad.8. 
 
Pani Urszula Kukulska – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji –       
z upowa�nienia Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie uzupełnienia 
Planu Rozwoju Lokalnego Miasta Rzeszowa na lata 2004 –2006 /projekt uchwały                    
wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 12 do protokołu/. 
Zgłosiła autopoprawk� – wpisanie w tytule uchwały „i lata nast�pne”. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
 Uchwała w sprawie uzupełnienia Planu Rozwoju Lokalnego Miasta Rzeszowa na 
lata 2004 – 2006 (z autopoprwak�) została przyj�ta jednomy�lnie /27 głosami „za”/. 
  
Ad.9. 
 
Pani Urszula Kukulska – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji –          
z upowa�nienia Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu własnego na realizacj� projektu pn. 
„Standaryzacja ochrony �rodowiska poprzez skanalizowanie terenów Miasta Rzeszowa” 
wnioskowanego przez Gmin� Miasto Rzeszów o współfinansowanie w ramach 
Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego na lata 2006 – 2008              
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 13 do protokołu/. 
 
Pan Janusz Ramski – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
Rady Miasta – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Pan Waldemar Ostrowski – Przewodnicz�cy Komisji Ekonomiczno-Bud�etowej Rady 
Miasta – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
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Uchwała w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych jako wkładu własnego 
na realizacj� projektu pn. „Standaryzacja ochrony �rodowiska poprzez skanalizowanie 
terenów Miasta Rzeszowa” wnioskowanego przez Gmin� Miasto Rzeszów                        
o współfinansowanie w ramach Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju 
Regionalnego na lata 2006 – 2008 (w wersji zaproponowanej), została przyj�ta 
jednomy�lnie /27 głosów „za”/. 
 
Ad.10. 
 
Pani Stanisława B�ben – Dyrektor Wydziały Pozyskiwania Funduszy – z upowa�nienia 
Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyra�enia zgody na 
przyst�pienie do realizacji projektu „Zwi�kszenie atrakcyjno�ci gospodarczej Rzeszowa 
poprzez wprowadzenie innowacji, transferu wiedzy i nowoczesnych technik zarz�dzania” 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, stanowi zał�cznik nr 14 do protokołu/. 
Poinformowała, �e podj�cie przez Rad� Miasta uchwały umo�liwi wyst�pienie z wnioskiem    
o sfinansowanie projektu ze �rodków zewn�trznych. Istnieje mo�liwo�� uzyskania 
dofinansowania w wysoko�ci 75 % kosztów z Unii Europejskiej i 25 % z tzw. krajowych 
�rodków publicznych. Termin składania wniosków upływa z dniem 10 lutego 2006 r.   
 
Pan Janusz Ramski – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
Rady Miasta – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Radna Pani El�bieta Dzier�ak – poprosiła o szersze uzasadnienie do omawianego projektu 
uchwały. 
 
Pani Stanisława B�ben – Dyrektor Wydziału Pozyskiwania Funduszy – poinformowała, 
�e projekt uchwały dotyczy sporz�dzeniu wniosku czyli projektu, którego przedmiotem 
b�dzie opracowanie programu i stworzenie systemu polegaj�cego na skutecznym 
przyci�ganiu inwestorów i kreowaniu polityki rozwoju gospodarczego miasta i regionu 
Podkarpackiego. Realizacja programu wymaga zdefiniowania rozwi�za� w obszarach: 
obsługi inwestorów, nieruchomo�ci, zasobów ludzkich, przedsi�biorczo�ci, atrakcyjno�ci 
miasta, finansowania i komunikacji. Program rozwoju gospodarczego jest procesem 
wymagaj�cym konsekwencji i determinacji w działaniu.  
 
 Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na przyst�pienie do realizacji projektu 
„Zwi�kszenie atrakcyjno�ci gospodarczej Rzeszowa poprzez wprowadzenie innowacji, 
transferu wiedzy i nowoczesnych technik zarz�dzania” (w wersji zaproponowanej), 
została przyj�ta 26 głosami „za”, bez sprzeciwu, przy 2 głosach wstrzymuj�cych. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – poinformował, �e z dniem 24 stycznia 
2006 r. trójka radnych: p. Marta Niewczas, p. Maria Korczowska i p. Kazimierz Gre� 
utworzyli Klub Radnych pn. „Nasz Dom Rzeszów”. Przewodnicz�c� Klubu jest p. Marta 
Niewczas. 
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Ad.11. 
 
Pani Anna Rai�czuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – z upowa�nienia 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Nr 1/1/2004 
Studium Uwarunkowa� i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa     
w rejonie Hotelu „Rzeszów” /projekt uchwały wraz z zał�cznikami graficznymi                       
i uzasadnieniem, stanowi zał�cznik nr 15 do protokołu/. 
Poinformowała, �e podstaw� prawn� do podj�cia działa� była ustawa o samorz�dzie 
gminnym i ustawa o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, a przede wszystkim 
uchwała Rady Miasta w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia tej zmiany. Zmiana Studium 
obejmuje dwa elementy. Wskazanie obszaru, na którym mo�e by� teren mieszcz�cy obiekty     
o powierzchni sprzeda�owej powy�ej 2 tys. m2 w tym rejonie oraz narzucenie obowi�zku 
sporz�dzenia planu miejscowego. Zostały one wprowadzone do Studium i odpowiednio do 
wszystkich zał�czników. Zaproponowane zmiany zostały uzgodnione ze wszystkimi 
organami do tego uprawionymi i otrzymały ich pozytywna opini�. Na  posiedzeniu Miejskiej 
Komisji Urbanistyczno - Architektonicznej nikt nie zgłosił �adnych uwag i wniosków do 
zmian przedstawionych w Studium. Zgodnie z uchwał� Rady został wprowadzony obowi�zek 
opracowania planu i wskazanie terenu, na którym mog� by� realizowane obiekty                     
o powierzchni powy�ej 2 tys. m2.      
 
Pan Robert Kultys – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady Miasta – 
poinformował, �e Komisja nie wypracowała pozytywnej opinii do przedstawionego projektu 
uchwały. Inwestor, obecny na posiedzeniu Komisji, zaprezentował nowe rozwi�zanie 
przestrzenne i komunikacyjne. Przedstawione rozwi�zania w zakresie zagospodarowania 
przestrzennego, Komisja uznała „za zadowalaj�ce”. Natomiast zaproponowane rozwi�zania 
komunikacyjne nie uzyskały akceptacji.  
Stwierdził, �e: „Z jednej strony polepszały rozwi�zanie, bo uwalniały ulic� Krakowsk�, od 
nat��enia ruchu komunikacyjnego, ale za cen� wprowadzenia całego ruchu komunikacyjnego  
na ulic� Króla Augusta mi�dzy domkami jednorodzinnym”. W zwi�zku z powy�szym  została 
zgłoszona propozycja zdj�cia z porz�dku obrad sesji projektu uchwały i skierowanie do 
Komisji Gospodarki Przestrzennej celem przedstawienia przez inwestora nowych rozwi�za� 
komunikacyjnych. 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – zauwa�ył, �e rozwi�zania komunikacyjne 
powinny by� opracowywane przez specjalistów. Przypomniał, �e teren zostanie zbyty            
w drodze przetargu publicznego i zagospodarowanie go, mo�e nast�pi� przez ró�nych 
inwestorów. Rozmowy na temat rozwi�za� architektonicznych i komunikacyjnych s� 
przedwczesne. Zaapelował o przyj�cie uchwały, która umo�liwi rozpocz�cie procedury.  
 
Radny Pan Robert Kultys – poinformował, �e Miejski Zarz�d Dróg i Zieleni wydał 
wytyczne jakie powinny by� podstawowe parametry komunikacyjne. Propozycja 
zaprezentowana przez inwestora na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
nie jest zgodna z wytycznymi wydanymi przez Miejski Zarz�d Dróg i Zieleni i dlatego 
Komisja zaproponowała naniesienie poprawek.  
 
Radny Konrad Fijołek – zapytał: „Czy kwestia rozwi�zania komunikacyjnego jest domen� 
studium uwarunkowa� czy planu zagospodarowania przestrzennego. Bo je�eli planu, to temat 
powinien by� omawiany przy uchwalaniu planu a nie Studium”.    
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Pani Anna Rai�czuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – poinformowała, �e 
przedmiotem tej uchwały s� dwa elementy. Wprowadzenie obszaru na którym mog� by� 
zlokalizowane obiekty o powierzchni sprzeda�owej powy�ej 2 tys m2 pod warunkiem 
opracowania obowi�zkowo planu miejscowego. W zwi�zku z tym, drugim elementem 
wprowadzonym do studium jest obowi�zek opracowania planu, w którym te zagadnienia b�d� 
rozstrzygane. Je�eli chodzi o zagadnienia komunikacyjne, to s� one zawarte w uchwalonym 
Studium i przewiduj� wszelkie rozwi�zania sugerowane przez Komisj� Gospodarki 
Przestrzennej. 
 
Radny Pan Konrad Fijołek – powiedział: „Rozumiem, �e przyj�cie dzisiaj tej uchwały nie 
decyduje jeszcze o kierunkach rozwi�za� komunikacyjnych”  
 
Pan Marek Ustrobi�ski – Zast�pca Prezydenta Miasta – poinformował, �e dalsza dyskusja 
na temat, sposobu zagospodarowania terenu i rozwi�za� komunikacyjnych b�dzie 
kontynuowana, gdy zostanie przyj�ta uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 1/1/2004 
Studium Uwarunkowa� i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa     
w rejonie Hotelu „Rzeszów”. Przypomniał, �e zmiana Studium polega na okre�leniu obszaru       
i uchwaleniu mo�liwo�ci usytuowania obiektu handlowego o powierzchni handlowej powy�ej 
2 tys. m2 na tym terenie. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – zauwa�ył, �e Studium  przedstawia 
ogólne kierunki w zakresie komunikacji. Szczegółowe rozwa�ania b�d� przedmiotem 
dalszych dyskusji przy opracowywaniu szczegółowego planu zagospodarowania tego terenu    
i wydawaniu decyzji na realizacj� inwestycji. 
Zaproponował, Rada Miasta przyj�ła przedstawione Studium Uwarunkowa� i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego w rejonie Hotelu „Rzeszów”, co umo�liwi rozpocz�cie 
prac zwi�zanych z opracowaniem planu zagospodarowania.  
 
Radny Pan Kazimierz Gre� – stwierdził, �e: „ Jest to jedna z najwi�kszych planowanych 
inwestycji w mie�cie i nale�y podj�� t� uchwał�, aby da� zielone �wiatło dla inwestora”.  
 
Radny Pan Robert Kultys – zgłosił wniosek formalny o ponowne skierowanie do Komisji 
Gospodarki Przestrzennej projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Nr 1/1/2004 
Studium Uwarunkowa� i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa     
w rejonie Hotelu „Rzeszów”.  
 
Radny Pan Konrad Fijołek – stwierdził, �e ponowne skierowanie projektu uchwały do  
Komisji jest opó�nieniem w jej podj�ciu i zamyka drog� do dalszych dyskusji. Przyj�cie 
zmiany w Studium Uwarunkowa� i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta 
Rzeszowa, umo�liwi rozpocz�cie procedury tj.: przyst�pienie do opracowania planu 
zagospodarowania przestrzennego, gdzie zostan� zawarte m.in. szczegółowe rozwi�zania 
komunikacyjne. 
 
Pan Marek Ustrobi�ski – Zast�pca Prezydenta Miasta – poinformował, �e podj�cie 
uchwały w sprawie zmiany Studium nie dotyczy rozwi�za� komunikacyjnych, a wr�cz  
przeciwnie b�dzie podstaw� do dyskusji m.in. na temat sposobu zagospodarowania terenu       
i rozwi�za� komunikacyjnych. Szczegółowe rozwi�zania komunikacyjne b�d�  
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zaproponowane w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego, który zostanie 
przedło�ony Radzie Miasta do uchwalenia.  
 

Wniosek o skierowanie do Komisji Gospodarki Przestrzennej  Rady Miasta 
projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Nr 1/1/2004 Studium Uwarunkowa�       
i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa w rejonie Hotelu 
„Rzeszów” (w wersji zaproponowanej), został przyj�ty 16 głosami, przy 13 głosach 
przeciwnych, bez głosów wstrzymuj�cych.   
 
Ad.12. 
 
Pani Anna Rai�czuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – z upowa�nienia 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 130/1/2002 pomi�dzy Alej� 
Rejtana i ulic� Siemie�skiego w Rzeszowie /projekt uchwały wraz z zał�cznikiem graficznym          
i uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 16 do protokołu/ . 
 
Pan Robert Kultys – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady Miasta – 
poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Radny Pan Janusz Ramski – zapytał: „Je�eli zostanie uchylone przyst�pienie do 
sporz�dzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego „Rzeszowskie Centrum 
Komunikacyjne” to co si� proponuje w zamian.  Poł�czenie komunikacyjne ul. Gen. Maczka   
z ulic� Rejtana  jest zasadne”.  
 
Pani Anna Rai�czuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – poinformowała, �e 
przyst�pienie do sporz�dzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 
107/15/2005 pozostaje w pracach projektowych i nie podlega uchyleniu w cało�ci. Z planu 
zostanie wył�czony obszar obj�ty nowym planem. Stwierdziła, �e na tym terenie przebiega 
ju� istniej�ca ulica i nie planuje si� zmiany jego przeznaczenia. Zarówno w Planie Ogólnym, 
który stracił wa�no�� w 2003 roku jak i w Studium jest zaprojektowany układ 
komunikacyjny. Planami Miejscowymi obejmowane s� obszary, które maj� strategiczne 
znaczenie dla rozwoju miasta. Układ komunikacyjny, tworz�cy jeden system, musi by� 
zachowany.  
 
Radny Pan Piotr Rybka – zapytał: „Jakie obiekty s� usytuowane na projektowanym planie 
zmian z zagospodarowania przestrzennego od rzeki Wisłok do Wiaduktu. 
Co rozwi�zuje odcinek (przedstawiony na planszy), gdyby została wykonana droga przez 
sko�ny most, a ruch komunikacyjny zamyka si� na skrzy�owaniu ulicy Siemie�skiego z ulic� 
Gen. Maczka w kierunku ulicy Ciepłowniczej. W jakim kierunku byłby ruch komunikacyjny 
skierowany ?”. 
 
Pan Grzegorz Róg – projektant Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – poinformował, �e 
odcinek ulicy zbiorczej ł�cz�cy ulic� Rejtana z ulic� Siemie�skiego, a tak�e z ulic� Gen. 
Maczka i dalej z Alej� Wyzwolenia pozwala na alternatywne przejechanie przez barier� 
komunikacyjn� jak� stanowi� tory kolejowe z kierunku północnego w kierunku ulicy Rejtana 
przy której zgromadzone s� centra handlowe. Obecnie ruch odbywa si� wył�cznie  poprzez 
ulic� Marszałkowsk�, Aleje Ciepli�skiego i Rondo w pobli�u Hotelu „Rzeszów”. Na tej trasie  
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projektowana ulica przebiega po istniej�cej drodze. W  miejscu, w którym odbiega od osi, 
zaczepia o kilka budynków na osiedlu Budy. Po drugiej stronie znajduj� si� budynki 
gospodarcze, gara�e i kilka domów pomi�dzy ulic� Styki i �niadeckich przy ul. 
Kopczy�skiego. Zakres planu jest przygotowany w taki sposób, �eby mo�na było wariantowo 
ukształtowa� przebieg trasy komunikacyjnej. 

 
Radny Pan Konrad Fijołek -  zapytał: „Czy nale�y budowa� most, burzy� domy, czyli 
rozbudowa� przejazd pod torami. Czy nie lepiej byłoby skupi� si� na samym przeje�dzie pod 
torami przy ul. Batorego i próbowa� ten w�zeł powi�kszy� ?”.  
 
Pan Grzegorz Róg - projektant Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – poinformował, �e: 
„Przejazd pod torami jest uzgodniony z PKP w ramach programu modernizacji linii 
kolejowej od stacji Rzeszów do stacji Kraków. Natomiast zaplanowanie trasy od w�zła ulicy 
Generała Maczka poprzez ulic� Siemie�skiego  do w�zła ulicy Lwowskiej  i ulicy Rejtana  jest 
po to, �eby cały ruch komunikacyjny nie musiał z powrotem wraca�, ani w ulic� Batorego, 
która  jest w�sk� i �ci�le zabudowan� uliczk� ani w planowane poł�czenie ulicy Styki z ulic� 
Targow�. Ze wzgl�du na to, i� w rejonie ZUS-u skrzy�owanie ulicy Targowej i Al. 
Piłsudskiego jest bardzo obci��one ruchem komunikacyjnym. Po to jest wła�nie 
wyprostowanie tej trasy. Jest to powi�zanie nie tylko tej cz��ci miasta, ale równie� terenów 
przylegaj�cych, le��cych na północ od miasta, z mo�liwo�ci� omini�cia  wy�ej wymienionego 
skrzy�owania za po�rednictwem Al. Wyzwolenia, ul. Gen. Maczka, projektowanej ulicy 
zbiorczej do ulicy Rejtana i całego centrum handlowego”. 
 
Radny Pan Robert Kultys – przypomniał, �e przebicie od ulicy Rejtana do ulicy 
Siemie�skiego jest zaprojektowane od kilkunastu lat w Studium Uwarunkowa� i Kierunków 
Zagospopdarowania, które przewiduje zmniejszenie ruchu w centrum Rzeszowa poprzez 
skierowanie jego cz��ci na poł�czenie ulicy Rejtana z w�złem na ulicy Lubelskiej                     
i Warszawskiej. Usprawnienie przejazdu przez Rondo Dmowskiego poprzez budow� 
estakady lub podziemnych przej�� dla pieszych nie rozwi��e cało�ciowo problemów 
komunikacyjnych na tym terenie. Rozwi�zaniem jest, przeznaczenie wi�kszych �rodków na 
wykonanie wy�ej wspomnianego poł�czenia. 
 
Pan Marek Ustrobi�ski – Zast�pca Prezydenta Miasta – stwierdził, �e uko�czenie 
opracowania planu zagospodarowania, w tym przyj�cie rozwi�za� w zakresie komunikacji, 
b�dzie mo�liwe po uzgodnieniach z PKP. Obecnie Miasto nie posiada informacji na temat 
planów przebudowy dworca i przebiegu tras kolejowych.  
 
Radny Pan Kazimierz Gre� – zgłosił wniosek o skierowanie do Komisji Gospodarki 
Przestrzennej projektu uchwały w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 130/1/2006 pomi�dzy Alej� Rejtana i ulic� 
Siemie�skiego w Rzeszowie.   
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – poinformował, �e najwa�niejsz� 
inwestycj� komunikacyjn� dla miasta Rzeszowa jest budowa obwodnicy północnej. Na ten 
cel wydatkowano kwot� około 45 mln zł. Zachodzi konieczno�� dalszego wykupienia 
terenów. Koszt wykonania drogi o długo�ci 2,5 km, wynosi około 18 mln zł. Kolejne 
rozwi�zania komunikacyjne to wykonanie remontu ul. Przemysłowej i ul. Podkarpackiej.  
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Natomiast co do rozbudowy Dworca PKP przebiegu linii kolejowej, stwierdził, �e w tych 
sprawach decyzj� podejmie Ministerstwo Transportu i Budownictwa.  
 

Wniosek o ponowne skierowanie projektu uchwały w sprawie przyst�pienia do 
sporz�dzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 130/1/2006 
pomi�dzy Alej� Rejtana i ulic� Siemie�skiego w Rzeszowie  do Komisji Gospodarki 
Przestrzennej, nie uzyskał wymaganej bezwzgl�dnej wi�kszo�ci głosów. 

 
Wynik głosowania: „za” – 9, „przeciw” – 17, „wstrzymuj�cych” - 2. 
 
 Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 130/1/2006 pomi�dzy Alej� Rejtana i ulic� 
Siemie�skiego w Rzeszowie (w wersji zaproponowanej) – została przyj�ta 19 głosami, 
przy 5 głosach przeciwnych i  4 głosach wstrzymuj�cych. 
 
Obrady sesji prowadził Pan Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta. 
 
Ad. 13. 
 
Pan Tadeusz Zelwach – Zast�pca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej              
i Inwestycji – z upowa�nienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia Regulaminu utrzymania czysto�ci i porz�dku na terenie miasta Rzeszowa /projekt 
uchwały przedstawiony na druku   nr: LI/1/2006 stanowi zał�cznik nr 17 do protokołu/.   
Poinformował, �e w zwi�zku z wej�ciem w �ycie z dniem 13 pa�dziernika 2005 roku nowych 
przepisów ustawy o czysto�ci i porz�dku w gminach w zakresie m.in. ustalenia nowych 
obowi�zków dla gmin oraz uszczegółowienia zakresu regulaminu spowodowało, �e zapisy 
Uchwały nr XIV/156/2003 Rady Miasta Rzeszowa z dnia 7 pa�dziernika 2003 r. wymagaj� 
aktualizacji. 
Przedstawił nowe zapisy, które zostały wprowadzone do Regulaminem utrzymania czysto�ci   
i porz�dku gminach na terenie miasta Rzeszowa. 
W § 2 Regulaminu wprowadza si� nowe poj�cia dotycz�ce zu�ytego sprz�tu elektrycznego                       
i elektronicznego oraz sposoby zbierania odpadów niebezpiecznych, zu�ytych baterii               
i zu�ytych olejów. Poprosił o wprowadzenie, w ramach autopoprawki zmian w Rozdziale 2 § 
7 ust.1 pkt 1. Jest zapis – „co najmniej jeden pojemnik 110 l na ka�d� nieruchomo��”, 
powinno by�: „co najmniej jeden pojemnik 80 l na ka�d� nieruchomo��”. W pozostałych 
punktach nale�y zmieni�  zapis: „ z pojemnika 110 l na pojemnik 120 l”. 
Poinformował, �e: „Odno�nie rodzajów pojemników wprowadza si� poj�cie „br�zowy            
z przeznaczeniem na odpady ulegaj�ce biodegradacji. W § 15 uaktualniona jest cz�stotliwo�� 
opró�niania pojemników. 
W Rozdziale 4 - cały § 16 został zmieniony. Zapisy ustawy z 2005 roku mówi�, �e do 31 
grudnia 2010 roku do 75 % nale�y zredukowa� wagowo całkowit� mas� odpadów 
komunalnych ulegaj�cych biodegradacji w stosunku do masy opadów wytworzonych w 1995 
roku. Do roku 2020 ilo�� opadów biodegradalnych, która mo�e by� przeznaczona na 
składowisko powinna wynosi� zaledwie 35 %, czyli 75 % odpadów nale�y wyselekcjonowa�    
w miejscu powstania, a tylko 35 % mo�e by� odprowadzenia na składowisko”. 
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Pan Jacek Kiczek – Przewodnicz�cy Komisji Porz�dku Publicznego i Współpracy           
z Samorz�dami Osiedlowymi Rady Miasta -  poinformował, �e Komisja pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Radny Pan Janusz Ramski – zapytał: „Jak b�dzie kwestia rozwi�zana interpretacji, które 
grafitii jest arcydziełem plastycznym, a które nie. Czy jest w tej sprawie wykładnia. Jak słu�by 
miejskie b�d� egzekwowa� zapisy przyj�te w Regulaminie?”. 
 
Pan Tadeusz Zelwach – Zast�pca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej               
i Inwestycji – poinformował, �e w poprzedniej ustawie o utrzymaniu czysto�ci i porz�dku     
w gminie nie było jednoznacznych okre�le� co do zapisu Regulaminu. Projekt uchwały został 
opracowany w  oparciu o przepisy zawarte w art. 4 ww. ustawy. Niszczenie elewacji wynika   
z innych przepisów porz�dkowych, które reguluje ustawa o odpadach, utrzymaniu czysto�ci    
i porz�dku w gminie.  
 
Pan Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – zauwa�ył, �e przedstawiony projekt 
uchwały powinien by� szczegółowo przeanalizowany przez Komisj� Gospodarki Komunalnej 
i Inwestycji oraz Miejskie Przedsi�biorstwo Gospodarki Komunalnej.  
 
Radny Pan Jacek Gołubowicz – stwierdził, �e w przedstawionym projekcie uchwały brak 
jest zapisów reguluj�cych problem palenia trawy, li�ci i suchych gał�zi na terenie miasta. 
Zostały tylko przedstawione zasady zbiórki tych odpadów i ich wywóz przez 
przedsi�biorstwo, które wygra przetarg na ich usuwanie. 
Poprosił o informacj�, czy brak zapisów dotycz�cych spalania odpadów ulegaj�cych 
biodegradacji oznacza wprowadzenie takiego zakazu. 
 
Radna Pani El�bieta Dzier�ak – poprosiła Prezydenta Miasta  o przedstawienie informacji 
na temat sposobu poinformowania mieszka�ców o ich obowi�zkach wynikaj�cych z zapisów 
Regulaminu utrzymania czysto�ci i porz�dku na terenie miasta. 
 
Pan Tadeusz Zelwach – Zast�pca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej               
i Inwestycji – poinformował, �e zapisy Regulaminu o utrzymaniu czysto�ci i porz�dku na 
terenie miasta Rzeszowa, zostały uzgodnione z Miejskim Przedsi�biorstwem Gospodarki 
Komunalnej, Wydziałem Ochrony �rodowiska, jak równie�  ze Stra�� Miejsk�. Do dnia 13 
kwietnia 2006 roku Prezydent Miasta powinien okre�li� szczegółowe zasady odbioru 
odpadów i nieczysto�ci ciekłych.  
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – poinformował, �e w Rozdział 8 §  27 okre�la  
zasady przekazywania do publicznej wiadomo�ci zapisów Regulaminu. Uchwała Rady Miasta 
zostanie ogłoszona w Dzienniku Urz�dowym Województwa Podkarpackiego oraz 
rozplakatowana na tablicach ogłosze�. Stosowna informacja zostanie tak�e przekazana do 
prasy.  
 
Pan Tadeusz Zelwach – Zast�pca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej              
i Inwestycji – poinformował, �e wspólnie z Miejskim Przedsi�biorstwem Gospodarki 
Komunalnej i Zwi�zkiem Komunalnym „Wisłok”, b�dzie prowadzona kampania 
informacyjna m.in. na temat segregacji �mieci. Odno�nie spalania odpadów ro�linnych  
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stwierdził, �e ustawa o odpadach komunalnych dopuszcza tak� mo�liwo�� pod warunkiem, �e 
nie ma mo�liwo�ci prowadzenia zbiórki odpadów ulegaj�cych biodegradacji. 
 
Radny Pan Janusz Ramski – poprosił o wyja�nienie na jakiej podstawie w oparciu                
o Regulamin utrzymania czysto�ci i porz�dku, nakładane b�d� kary za „malowanie po 
budynkach”. 
 
Pani Janina Załuska – Dyrektor  Biura Obsługi Prawnej – poinformowała, �e podstaw� 
prawn� do karania za tego typu działania jest ustawa o utrzymaniu czysto�ci i porz�dku          
w gminach, która nakazuje utrzymanie czysto�ci równie� budynków. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – zgłosił wniosek o skierowanie projektu 
uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czysto�ci i porz�dku na terenie 
miasta Rzeszowa do Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Rady Miasta celem 
szczegółowego omówienia i przeanalizowania.  
 

Wniosek o skierowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu 
utrzymania czysto�ci i porz�dku na terenie miasta Rzeszowa do Komisji Gospodarki 
Komunalnej i Inwestycji Rady Miasta, został przyj�ty 14 głosami, przy 3 głosach 
przeciwnych i 5 głosach wstrzymuj�cych.   
 
Obrady  sesji prowadził Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodnicz�cy Rady Miasta. 
 
Ad.14. 
 
Pan Marek Koberski – Zast�pca Prezydenta Miasta - z upowa�nienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia na terenie gminy Rzeszów miejsc 
przeznaczonych do u�ytku publicznego jako strefy wolnej od dymu tytoniowego /projekt 
uchwały stanowi zał�cznik nr 18 do protokołu/. 
 
Pani Maria Korczowska – Przewodnicz�ca Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej – 
poinformowała, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Pan Ryszard Piekło – Przewodnicz�cy Komisji Zdrowia Rady Miasta – poinformował, �e 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
 Uchwała w sprawie ustalenia na terenie gminy Rzeszów miejsc przeznaczonych 
do u�ytku publicznego jako strefy wolnej od dymu tytoniowego (w wersji 
zaproponowanej), została przyj�ta 24 głosami, bez sprzeciwu, przy 4 głosach 
wstrzymuj�cych. 
 
Ad.15. 
 
Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem – z upowa�nienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyra�enia zgody na sprzeda� nieruchomo�ci  
 



-17- 
 
niezabudowanej poło�onej w Rzeszowie przy ul. Kaletniczej /projekt uchwały przedstawiony 
na druku nr: LI/5/2006 stanowi zał�cznik nr 19 do protokołu/. 
Poinformował, �e jest to nieruchomo�� składaj�ca si� z trzech działek o ł�cznej powierzchni 
11a 39m2, poło�ona w strefie zabudowy jednorodzinnej przy ulicy Kaletniczej na osiedlu 
Staroniwa. 
 
Pan Janusz Ramski – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
Rady Miasta – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 

Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na sprzeda� nieruchomo�ci niezabudowanej 
poło�onej w Rzeszowie przy ul. Kaletniczej (w wersji zaproponowanej), została przyj�ta 
24 głosami,  przy 1 głosie sprzeciwu, bez głosów wstrzymuj�cych. 
 
Ad.16. 
 
Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor  Biura Gospodarki Mieniem - z upowa�nienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyra�enia zgody na dokonanie na rzecz 
Uniwersytetu Rzeszowskiego darowizny stanowi�cej Estrad� Widowiskow� znajduj�c� si� na 
terenie stadionu „Resovii”, przy ul. Wyspia�skiego w Rzeszowie /projekt uchwały stanowi 
zał�cznik nr 20 do protokołu/. 
Poinformował, �e Rektor Uniwersytetu Rzeszowskiego zwrócił si� z pro�b� do Prezydenta 
Miasta Rzeszowa o nieodpłatne przekazanie Estrady Widowiskowej. Estrada została 
wybudowana   w 1999 roku. W trakcie kilkuletniego u�ytkowania powłoka zadaszenia uległa 
zniszczeniu i wymaga wymiany.  
 
Pan Janusz Ramski – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
Rady Miasta – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
Zapytał, czy Miasto b�dzie nieodpłatnie mogło korzysta� z Estrady?. 
 
Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem – poinformował, �e zgodnie  
z zawart� umow�, Miasto b�dzie mogło bezpłatnie korzysta� z Estrady Widowiskowej.  
 
Radny Pan Zdzisław Dara� – poinformował, �e mi�dzy ulic� Hoffmanowej, a ulic� Dojazd, 
Staroniwa był przejazd.  Administracja Uniwersytetu Rzeszowskiego zamontowała ramp� 
blokuj�c� na terenie b�d�cym własno�ci� uczelni.  
Zgłosił wniosek, aby wstrzyma� podj�cie  uchwały w sprawie wyra�enia zgody na dokonanie 
na rzecz Uniwersytetu Rzeszowskiego darowizny stanowi�cej Estrad� Widowiskow� 
znajduj�c� si� na terenie stadionu „Resovii”, przy ul. Wyspia�skiego w Rzeszowie                    
do czasu rozwi�zania sprawy przejazdu mi�dzy ulic� Hoffmanow� a ulic� Dojazd Staroniwa. 
Zaproponował przekazanie projektu uchwały do Komisji Gospodarki Komunalnej. 
 
Rady Pan Kazimierz Gre� – poparł propozycj� przekazania Estrady Widowiskowej, która 
znajduje si� na terenach nale��cych do uczelni. Zaproponował, aby Rada upowa�niła 
Prezydenta Miasta do przeprowadzenia negocjacji z władzami uczelni na temat umo�liwienia 
przejazdu samochodów przez teren b�d�cy własno�ci� Uniwersytetu Rzeszowskiego.    
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Radna Pani El�bieta Dzier�ak – zwróciła uwag�, �e nie nale�y wi�za� problemu podj�cia 
uchwały w sprawie przekazania Estrady z pro�b� o odblokowanie przej�cia. Zauwa�yła, �e 
jest to kwestia porozumienia Pana Prezydenta z władzami Uniwersytetu Rzeszowskiego.  
 
Radny Pan Zdzisław Dara� – wycofał wniosek o skierowanie projektu uchwały                      
w sprawie wyra�enia zgody na dokonanie na rzecz Uniwersytetu Rzeszowskiego darowizny 
stanowi�cej Estrad� Widowiskow� znajduj�c� si� na terenie stadionu „Resovii”, przy ul. 
Wyspia�skiego w Rzeszowie do Komisji  Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Rady Miasta. 
Poparł propozycj� przedstawion� przez Pana Kazimierza Grenia. 
 

Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na dokonanie na rzecz Uniwersytetu 
Rzeszowskiego darowizny  stanowi�cej Estrad� Widowiskow� znajduj�c� si� na terenie 
stadionu „Resovii”, przy ul. Wyspia�skiego w Rzeszowie (w wersji zaproponowanej), 
została przyj�ta 25 głosami, bez sprzeciwu, 1 głosie wstrzymuj�cym. 
 
Ad.17. 
 
Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem - z upowa�nienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyra�enia zgody na nieodpłatne przekazanie 
na rzecz Gminy Miasto Rzeszów przez PKP S.A. budynków mieszkalnych lub lokali 
mieszkalnych wraz z prawem odpowiedniej przynale�no�ci do nich cz��ci gruntu oraz 
towarzysz�cymi obiektami infrastruktury technicznej /projekt uchwały stanowi zał�cznik nr 
21 do protokołu/. 
Poinformował, �e został zło�ony przez PKP wniosek do Prezydenta dotycz�cy przej�cia przez 
Gmin� 6 lokali mieszkalnych znajduj�cych si� w budynkach kolejowych tj.: 3 lokale przy 
ulicy Kosynierów, 2 lokale przy ul. Dojazd Staroniwa i 1 lokal przy ul. Kujawskiej. 
 
Pan Janusz Ramski – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
Rady Miasta – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
 Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na nieodpłatne przekazanie na rzecz Gminy 
Miasto Rzeszów przez PKP S.A. budynków mieszkalnych lub lokali mieszkalnych wraz 
z prawem odpowiedniej przynale�nej do nich cz��ci gruntu oraz towarzysz�cymi 
obiektami infrastruktury technicznej (w wersji zaproponowanej), została przyj�ta 
jednomy�lnie (24 głosami „za”). 
 
Ad.18. 
 
Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem – z upowa�nienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie podwy�szenia kapitału zakładowego 
Rzeszowskiej Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o. w Rzeszowie /projekt uchwały stanowi 
zał�cznik nr 22 do protokołu/. 
 
Pan Janusz Ramski – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
Rady Miasta – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
 Uchwała w sprawie podwy�szenia kapitału zakładowego Rzeszowskiej 
Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o. w Rzeszowie (w wersji zaproponowanej), została 
przyj�ta jednomy�lnie (25 głosami „za”).  
 
Ad.19. 
 
Pan Krzysztof Kadłuczko – Sekretarz Miasta – z upowa�nienia Prezydenta Miasta 
przedstawił projekt uchwały w sprawie  wyst�pienia z wnioskiem o zmian� granic Gminy 
Miasta Rzeszowa /projekt uchwały stanowi zał�cznik nr 23 do protokołu/. 
Poinformował, �e: „Pod koniec 2003 roku na wniosek Radnych Miasta Rzeszowa została 
rozpocz�ta procedura, która miała na celu przył�czenie drugiej – ostatniej cz��ci 
Przybyszówki do Rzeszowa. Pod koniec 2004 roku była przedstawiona informacja na temat  
realizacji przyj�tej procedury. Decyzj� Rady Ministrów z dnia 13 grudnia 2005 roku 
poszerzenie granic miasta Rzeszowa o Przybyszówk� zostało  przesuni�te  na dzie� 1 stycznia 
2007 roku.  
Przedstawiony projekt uchwały w sprawie wniosku o przył�czenie drugiej cz��ci 
Przybyszówki, po przyj�ciu przez Rad� Miasta zostanie przekazany Wojewodzie 
Podkarpackiemu. Po uzyskaniu pozytywnej opinii zostanie przekazany do Ministerstwa 
Spraw Wewn�trznych i Administracji. Ostatnim etapem, według obowi�zuj�cej procedury, 
b�dzie akceptacja wniosku przez Rad� Ministrów.. 
 
Pan Robert Kultys – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady Miasta – 
w imieniu Komisji zgłosił wniosek o zdj�cie z porz�dku obrad projektów uchwał w sprawie:  
-    przyst�pienia do zmiany granic Miasta  
- wyst�pienia z wnioskiem o zmian� granic Gminy Miasta Rzeszów celem wypracowania 

wspólnej koncepcji rozszerzenia granic Miasta Rzeszowa. 
   
Radny Pan Jacek Kiczek – poinformował, �e Komisja Gospodarki Przestrzennej Rady 
Miasta po zapoznaniu si� z dwoma projektami uchwał, zawnioskowała o zdj�cie ich                
z porz�dku obrad sesji i skierowanie do Komisji „w celu wypracowania wspólnego 
stanowiska”.  
Zauwa�ył, �e podj�cie decyzji o rozszerzeniu granic administracyjnych Rzeszowa wymaga 
szczegółowej analizy i konsultacji z ekspertami. Nale�y przyj�� tak� koncepcj�, np. wł�czanie 
do miasta terenów całych gmin, która byłaby zaakceptowana przez władze samorz�dowe         
i mieszka�ców przył�czonych terenów. 
Zwrócił uwag�, �e na terenie Przybyszówki, który ma zosta� przył�czony do miasta 
planowana jest budowa drogi ekspresowej S-19. W zwi�zku z powy�szym poprosił                
o  informacj� z jakich �rodków zostanie sfinansowany wykup terenów na realizacj� tej 
inwestycji. Zauwa�ył, �e Rada Miasta powinna otrzyma� szczegółowe informacje na ten 
temat przed podj�ciem decyzji. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – przypomniał, �e Rada Miasta zgodnie    
z obowi�zuj�c� procedur� powinna podj�� decyzj� o przył�czeniu cz��ci Przybyszówki do 
ko�ca marca 2006 roku. W takiej sytuacji opracowanie nowego wniosku,  skonsultowanie go 
z ekspertami i zło�enie do Wojewody Podkarpackiego nie jest mo�liwe. 
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Radny Pan Robert Kultys – poprosił o przedstawienie uzasadnienia do wniosku 
dotycz�cego przył�czenia cz��ci terenów Przybyszówki do Rzeszowa. Stwierdził, �e obszar 
wskazany w propozycji rozszerzenia granic miasta ma charakter wiejski i „jest intensywnie 
wykorzystany”. Brak jest terenów, które mo�naby przeznaczy� pod inwestycje, w tym na 
realizacj� budownictwa wielorodzinnego.  
 
Pan Tadeusz Ferenc Prezydenta Miasta – nie zgodził si� z informacj� przedstawion� przez 
Radnego p. Roberta Kultysa. Poinformował, �e na obszarze Przybyszówki s� du�e tereny, na 
których b�d� mogły by� realizowane ró�nego rodzaju inwestycje, w tym spółdzielcze 
budownictwo mieszkaniowe, usługi i handel. Odno�nie sposobu finansowania budowy 
odcinka drogi S-19 stwierdził, �e jest to zadanie rz�dowe, które b�dzie realizowane ze 
�rodków bud�etu pa�stwa. 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – zgłosił wniosek formalny o zamkni�cie dyskusji i skierowanie 
projektu uchwały do Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady Miasta. 
 
Radna Pani Marta Niewczas – stwierdziła, �e na obszarze Przybyszówki, w cz��ci obj�tym 
wnioskiem o przył�czenie do Rzeszowa, znajduj� si� tereny, na których b�dzie mo�na 
realizowac ró�nego rodzaju inwestycje, w tym budownictwo mieszkaniowe. 
Poinformowała, �e z inicjatywy Prezydenta Miasta odbyło si� spotkanie z mieszka�cami. 
Wszyscy uczestnicy poparli wniosek przył�czenia terenu całej Przybyszówki do miasta. 
 
Pan Czesław Chlebek – mieszkaniec Przybyszówki – powiedział:  „Jestem mieszka�cem 
Przybyszówki od ponad 40 lat. Decyzja, któr� podj�ła Rada Ministrów w dniu 26 lipca 2005 
roku miała by� utrzymana, a stało si� inaczej. Urz�d Gminy wstrzymał wszelkie inwestycje na 
tym terenie. Ostatnie poszerzenie Miasta Rzeszowa było w 1978 roku. Tereny, które zostały 
przył�czone do Rzeszowa bardzo si� rozwin�ły i mieszka�cy �yj� i mieszkaj� inaczej. 
Chcieliby�my równie�, aby pozostała cz��� nie była dzielona na dwie cz��ci tylko od nowego 
roku w cało�ci została przył�czona do Rzeszowa. Gmina �wilcza nie jest zainteresowana 
inwestowaniem na tym terenie”. 
Zaapelował w imieniu mieszka�ców o przył�czenie pozostałej cz��ci Przybyszówki do Miasta 
Rzeszowa.  
 

Wniosek o skierowanie projektu uchwały w sprawie wyst�pienia z wnioskiem       
o zmian� granic Gminy Miasta Rzeszowa do Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady 
Miasta został przyj�ty 15 głosami, przy 12 głosach przeciwnych i 2 głosach 
wstrzymuj�cych.   
             
Obrady prowadził Pan Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta. 
 
Ad.20. 
 
Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem – z upowa�nienia Prezydenta 
Miasta Rzeszowa przedstawił projekt uchwały w sprawie nabycia mienia komunalnego na 
rzecz Gminy Miasta Rzeszowa od Gminy Krasne /projekt uchwały przedstawiony na druku 
nr: LI/7/2006, stanowi zał�cznik nr 24 do protokołu/.  
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Poinformował, �e przyj�cie uchwały b�dzie podstaw� do podpisania  porozumienia z Gmin� 
Krasne w sprawie przekazania mienia z terenów przył�czonych Sołectw, które stanie si� 
własno�ci� Gminy Miasto Rzeszów.  
 
Pan Janusz Ramski – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta – 
poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – poinformował, �e został powołany 
zespół, dokonuj�cy porozumie� pomi�dzy gminami, którego zadaniem b�dzie inwentaryzacja 
składników maj�tkowych, które zostan� przekazane na maj�tek Miasta Rzeszowa. 
W skład zespołu zostali powołani Radni p. Edward Nosal i p. Ludwik Szyszka. 
 

Uchwała  w  sprawie nabycia mienia komunalnego na rzecz Gminy Miasta 
Rzeszowa od Gminy Krasne (w wersji zaproponowanej), została przyj�ta jednomy�lnie 
(23 głosami „za”).  

 
Ad.21. 
 
Pan Artur Piwo�ski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem – z upowa�nienia Prezydenta 
Miasta Rzeszowa przedstawił projekt uchwały w sprawie przej�cia darowizny stanowi�cej 
przył�cza wodoci�gowo-kanalizacyjne, zlokalizowane w miejscowo�ciach gmin s�siednich, 
b�d�ce własno�ci� osób fizycznych, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów /projekt uchwały 
przedstawiony na druku nr: LI/8/2006, stanowi zał�cznik nr 25 do protokołu/. 
Poinformował, �e s� to dwa przył�cza przyjmowane od osób fizycznych, poło�one w Gminie 
Boguchwała, przy ul. Cichej 32b i w Gminie Tyczyn we wsi Biała. Ogólna warto�� 
przył�cze� wodoci�gowych to kwota  3 600 zł. 
 
Pan Janusz Ramski – Przewodnicz�cy Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
Rady Miasta – poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 

Uchwała w sprawie przej�cia darowizny stanowi�cej przył�cza wodoci�gowo-
kanalizacyjne, zlokalizowane w miejscowo�ciach gmin s�siednich, b�d�ce własno�ci� 
osób fizycznych, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów (w wersji zaproponowanej), została 
przyj�ta jednomy�lnie (22 głosami „za”).      
   
Ad.22. 
 
Pani Renata �ukowska – p.o. Dyrektora Wydziału Zdrowia –z upowa�nienia Prezydenta 
Miasta  przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyj�cia Miejskiego Programu Profilaktyki    
i Rozwi�zywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałaniu Narkomanii /projekt uchwały 
przedstawiony na  druku nr: LI/10/2006, stanowi zał�cznik nr 26 do protokołu/. 
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Pani Maria Korczowska – Przewodnicz�ca Komisji Rodziny i Pomocy Społecznej Rady 
Miasta – poinformowała, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
przyj�cia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwi�zywania Problemów Alkoholowych         
i Przeciwdziałania Narkomanii z wniesion� poprawk� w cz��ci dotycz�cej zasad 
wynagradzania członków Miejskiej Komisji Rozwi�zywania Problemów Alkoholowych        
w Rzeszowie. Komisja postuluje pozostawienie przysługuj�cego wynagrodzenia za udział      
w pracach  - posiedzeniach Komisji i Podkomisji na dotychczasowym poziomie, to jest: 
- dla członków Komisji – 10 % minimalnego wynagrodzenia za prac� pracowników,      

okre�lonego w ustawie z dnia 10 pa�dziernika 2002 roku o minimalnym wynagrodzeniu  
- za prac� (Dz. U. Nr 200, poz. 1679 z pó�n. Zm.) za ka�de posiedzenie Komisji lub 

Podkomisji 
- dla Sekretarza  lub innego członka Komisji, wyznaczonego przez Przewodnicz�cego do 

prowadzenia obsługi administracyjnej Komisji – 15 % minimalnego wynagrodzenia za 
prac� pracowników, okre�lonego w ustawie z dnia 10 pa�dziernika 2002 r. o minimalnym 
wynagrodzeniu za prac� (Dz. U. Nr 200, poz. 1679 z pó�n. zm.) za ka�de posiedzenie 
Komisji lub Podkomisji”.  

 
Pan Ryszard Piekło – Przewodnicz�cy Komisji Zdrowia Rady Miasta – poinformował, �e 
Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały pod warunkiem, �e zostały 
przyj�te propozycje zmian, zgłoszone przez Komisj�  Rodziny i Pomocy Społecznej. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji. 
 

Poprawki zgłoszone przez Komisj� Rodziny i Pomocy Społecznej do uchwały       
w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwi�zywania Problemów 
Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii o utrzymanie dotychczasowych zasad 
wynagradzania członków Miejskiej  Komisji Rozwi�zywania Problemów Alkoholowych, 
zostały przyj�te jednomy�lnie (25 głosami „za”). 

 
Uchwała w sprawie przyj�cia Miejskiego Programu Profilaktyki                              

i Rozwi�zywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałaniu Narkomanii                      
z autopoprawk�, została przyj�ta jednomy�lnie (26 głosami „za”). 

 
Ad.23. 
 
Radny Pan Władysław Kasza – przedstawił projekt uchwały w sprawie modernizacji linii 
kolejowej nr 71 Ocice – Rzeszów /projekt uchwały przedstawiony na druku druk nr: 
LI/3/2006 stanowi zał�cznik nr 27 do protokołu/. 
Poinformował, �e została podj�ta próba zapisana w projekcie bud�etu pa�stwa na 2006 r. dla 
przedstawionej propozycji. inwestycji maj�cej na celu modernizacj� linii kolejowej nr 71. 
Zło�ony wniosek nie uzyskał akceptacji Komisji Finansów. Jednocze�nie została podj�ta 
wspólna inicjatywa Marszałka Województwa Podkarpackiego i Marszałka Województwa 
�wi�tokrzyskiego wyst�pienia z wnioskiem o fundusze unijne. Całkowity koszt został 
oszacowany na kwot� ok. 120 – 130 mln zł. Opracowany jest projekt modernizacji. 
Wykonanie zadania przywróci najkrótsze poł�czenie Rzeszowa z Warszaw�. Czas przejazdu 
poci�gu wyniesie poni�ej 3 godzin. Zauwa�ył, �e Rada Miasta, poprzez przyj�cie projektu 
uchwały, powinna przedstawi� swoje propozycje 
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Pan Jacek Kiczek – Przewodnicz�cy Komisji Porz�dku Publicznego i Współpracy           
z Samorz�dami Osiedlowymi Rady Miasta - poinformował, �e Komisja pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Radny Pan Janusz Ramski – poinformował, �e parlamentarzy�ci z Klubu Ligi Polskich 
Rodzin zło�yli do sejmowej Komisji Infrastruktury wniosek o uj�cie w bud�ecie pa�stwa na 
2006 rok w/w inwestycji. 
Komisja Finansów, która rozpatrywała wniosek, nie przyj�ła go. Istnieje mo�liwo�� zmiany 
zapisów bud�etu poprzez poprawk� w II czytaniu lub przyj�t� przez Senat RP. 
Zauwa�ył, �e Rada Miasta powinna poprze� zgłoszon� inicjatyw�, a Miasto wzi�� czynny 
udział w pracach zespołu wspieraj�cego inicjatyw� uruchomienia bezpo�redniego poł�czenia 
kolejowego na trasie Rzeszów – Warszawa. 
 
Radny Pan Jacek Gołubowicz –  poprosił o przeredagowanie tekstu projektu uchwały. 
Stwierdził, �e nale�y wyeksponowa� te argumenty, które b�d� uzasadnieniem do 
konieczno�ci realizacji tej inwestycji. 
Zaproponował, aby zapisy Rezolucji lub Stanowiska zostały uzgodnione przez 
Przewodnicz�cych Klubów Rady Miasta. 
 
Ad.24. 
 
Pan Ryszard Winiarski – Zast�pca Prezydenta Miasta – z upowa�nienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyra�enia zgody na u�ycie nazwy „Rzeszów” 
/projekt uchwały przedstawiony na druku nr: LI/19/2006 stanowi zał�cznik nr 28 do 
protokołu/. 
 
Pan Jacek Kiczek – Przewodnicz�cy Komisji Porz�dku Publicznego i Współpracy            
z Samorz�dami Osiedlowymi Rady Miasta – poinformował, �e Komisja pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił si� do dyskusji 
  

Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na u�ycie nazwy „Rzeszów” (w wersji 
zaproponowanej), została przyj�ta jednomy�lnie (22 głosami „za”).   
     
Ad.25. 
 
Pan Ryszard Winiarski – Zast�pca Prezydenta Miasta – powiedział: „Trwaj� 
przygotowania do zorganizowania w Rzeszowie „Forum sportu” , które miałoby na celu 
okre�li� strategie, przede wszystkim stan aktualny sportu dzieci i młodzie�y, oraz sportu 
wyczynowego w Rzeszowie. Takie „Forum sportu” jest przygotowywane w tej chwili we 
współpracy z Instytutem Wychowania Fizycznego Uniwersytetu Rzeszowskiego. Planowany 
termin przeprowadzenia tego „Forum” to jest 25 luty br. Trwaj� rozmowy na temat 
organizacji  i je�eli b�dzie wszystko domkni�te to b�dziecie powiadomieni w formie 
zaproszenia. Kto b�dzie chciał to b�dzie mógł uczestniczy�. Przede wszystkim to „Forum” 
skierowane jest do nauczycieli wychowania fizycznego na terenie Miasta Rzeszowa. Mamy 
nadziej�, �e w wyniku tego „Forum” powstanie strategia, która b�dzie miała swoje oblicze    
w wydanej broszurze”. 
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/Wniosek w sprawie umieszczenia  punktu „Informacja Prezydenta Miasta na temat strategii 
rozwoju sportu i kultury fizycznej” stanowi zał�cznik nr 29 do protokołu/. 
 
Radny Pan Kazimierz Gre� – poinformował, �e nale�ałoby wprowadzi� do opracowania 
strategii zagadnie� zwi�zanych z pił� no�n�. Poprosił o zaproszenie do udziału w „Forum 
sportu” działaczy klubów sportowych i trenerów. 
 
Radna Pani Marta Niewczas – zwróciła si� z pro�b� o przekazanie radnym Miasta 
materiałów, które zostan� przekazane uczestnikom „Forum sportu”.  
Zaproponowała, aby na sesji Rady Miasta została przedstawiona informacja na temat 
przebiegu obrad i wypracowanych wniosków.  
 
Ad.26. 
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – przedstawił sprawozdanie z prac Prezydenta        
i Zast�pców Prezydenta Miasta Rzeszowa od 30 grudnia 2005 roku do 23 stycznia 2006 roku 
/sprawozdanie stanowi zał�cznik nr 30 do protokołu/.  
 
Pan Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – poinformował, �e został zło�ony 
wniosek grupy radnych (10 osób) o zwołanie sesji nadzwyczajnej  na dzie� 31 stycznia 2006 
roku w sprawie uchwalenia zmiany Nr 1/1/2004 Studium Uwarunkowa� i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa w rejonie Hotelu „Rzeszów” wniosek 
stanowi zał�cznik nr 31 do protokołu/. 
 
Ad.27. 
 
Zapytania,  interpelacje i wnioski. 
 
Radny Pan Edward Nosal – w imieniu mieszka�ców podzi�kował za zorganizowanie 
spotkania na Zał��u. 
 
Radny Pan Ludwik Szyszka – zwrócił si� z pro�b� o szybkie rozpatrzenie pisma zło�onego 
przez mieszka�ców, przył�czonych terenów  Słociny w sprawie zmian nazw ulic. 
  
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – poinformował, �e pro�ba mieszka�ców b�dzie 
rozpatrzona. Zostanie przygotowany stosowny projekt uchwały. 
 
Ci�g dalszy punktu 21 w sprawie modernizacji linii kolejowej nr 71 Ocice – Rzeszów. 
 
Radny Pan Władysław Kasza – odczytał projekt uchwały w wersji uzgodnionej                     
z Przewodnicz�cymi Klubów działaj�cych w Radzie Miasta /projekt stanowi zał�cznik nr 32 
do protokołu/.  
 

Uchwała w sprawie przyj�cia stanowiska dotycz�cego modernizacji linii 
kolejowej nr 71 Ocice – Rzeszów (w wersji poprawionej), została przyj�ta jednomy�lnie 
(20 głosami „za”). 
 
1/ Zapytanie Nr LI/1/2006  
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„Mieszka�cy Osiedli Wzgórza Staroniwskie, Strzy�owska, Staroniwa, Kmity 
zauwa�aj� du�� liczb� wał�saj�cych si� po osiedlach mi�dzy blokami lisów. Czy stanowi� one 
zagro�enie dla zdrowia ludzi, zwłaszcza dzieci?”. 
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa Marek Str�czek 
 
 2/ Interpelacja Nr LI/2/2006  
 

„Zwracam si� z pro�b� o wyja�nienie sprawy funkcjonowania biura dla Rady Osiedla 
Baranówka. Pani Przewodnicz�ca Małgorzata Tokarz b�d�c go�ciem na Komisji Porz�dku 
Publicznego, poinformowała o problemie w funkcjonowaniu lokalu Rady osiedla w szkole. 
Prosz� Pana Prezydenta o informacj� w zakresie wymienionym. Jednocze�nie jestem 
przekonany, �e wymieniony problem jest przypadkowy, a Pan Prezydent w czasie odwrotnym 
zapewni mo�liwo�ci dla funkcjonowania Rady Osiedla Baranówka”. 
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa Jacek Kiczek 
 
3/ Interpelacja Nr LI/3/2006  
 

„Bardzo prosz� o informacj� dotycz�c� obecnego stanu własno�ciowego oraz kwestii 
ewentualnego oddłu�enia w hipotece stadionu „STALI Rzeszów”. Prosz�                                  
o precyzyjn� informacj� nt. ewentualnych przeszkód i barier w powy�szym temacie”. 
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa Konrad Fijołek 
 
4/ Interpelacja Nr LI/4/2006  
 

„Bardzo prosz� o przekazanie wykazu numerów działek, którymi zostało obj�te 
przyst�pienie do sporz�dzenia MPZP Nr 130/1/2006 pomi�dzy Al. Rejtana i ul. Siemie�skiego 
w Rzeszowie oraz je�li to mo�liwe nazwisk osób b�d�cych wła�cicielami w/w działek”. 
 
Autorzy: Radni Miasta Rzeszowa Konrad Fijołek, Tomasz Kami�ski 
 
5/ Zapytanie Nr LI/5/2006  
 

„W zwi�zku z licznymi pytaniami płyn�cymi od mieszka�ców sprawie zamontowania 
przez Uniwersytet Rzeszowski rampy blokuj�cej przejazd z ul. Dojazd Staroniwa do ul. 
Hoffmanowej (teren nale�y do Uniwersytetu) zwracam si� z zapytaniem o mo�liwo�� 
negocjacji z władzami uczelni tak aby przywróci� przejazd przez w/w teren. 

Dodam, �e cofni�cie decyzji władz Uniwersytety umo�liwiłoby swobodny przejazd do 
ul. Hoffmanowej bez konieczno�ci wł�czania si� do ruchu na ul. Lisa Kuli”. 

 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa Jacek Kiczek 
 
 
Na LI sesji odbytej w dniu 24 stycznia 2006 roku Rady Miasta Rzeszowa podj�ła 
nast�puj�ce uchwały:  
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UCHWAŁA Nr LI/10/2006 Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Rzeszowa 
(dot. uchwały Nr XLIX/330/2005 z dnia 29 grudnia 2005 r.      
w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji 
przedmiotowych w 2006 r.) 

UCHWAŁA Nr LI/11/2006 Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na wystawienie weksla 
własnego „in blanco” z deklaracj� wekslow� 

UCHWAŁA Nr LI/12/2006 Uchwała w sprawie zarz�dzenia poboru podatku od 
nieruchomo�ci, podatku rolnego, podatku le�nego oraz podatku 
od posiadania psów od osób fizycznych w drodze inkasa oraz 
ograniczenia inkasentów i okre�lenia wysoko�ci wynagrodzenia 
za inkaso 

UCHWAŁA Nr LI/13/2006 Uchwała w sprawie utworzenia rachunku dochodów własnych 
w jednostkach bud�etowych Gminy Miasta Rzeszów 

UCHWAŁA Nr LI/14/2006 Uchwała w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych jako 
wkładu własnego na realizacje projektu pn. „Realizacja II 
cz��ci podziemnej trasy turystycznej wraz z rekonstrukcj� płyty 
Rynku Staromiejskiego w Rzeszowie”, wnioskowanego  przez 
Gmin� Miasto Rzeszów o współfinansowanie w ramach 
Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju 
Regionalnego na lata 2005 – 2007 

UCHWAŁA Nr LI/15/2006 Uchwała w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych jako 
wkładu własnego na realizacj� projektu pn. „Rewitalizacja 
Obszarów Miejskich w Rzeszowie – I etap”, uwarunkowanego 
przez Gmin� Miasto Rzeszów o współfinansowanie w ramach 
Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju 
Regionalnego na lata 2005 – 2007 

UCHWAŁA Nr LI/16/2006 Uchwała w sprawie zmiany Programu Rewitalizacji Obszarów 
Miejskich w Rzeszowie 

UCHWAŁA Nr LI/17/2006 Uchwała w sprawie uzupełnienia Planu Rozwoju Lokalnego 
Miasta Rzeszowa na lata 2004 – 2006 i lata nast�pne 

UCHWAŁA Nr LI/18/2006 Uchwała w sprawie zabezpieczenia �rodków finansowych jako 
wkładu własnego na realizacj� projektu pn. „Standaryzacja 
ochrony �rodowiska poprzez skanalizowanie terenów Miasta 
Rzeszowa” wnioskowanego przez Gmin� Miasto Rzeszów                         
o współfinansowanie w ramach Zintegrowanego Programu 
Operacyjnego Rozwoju Regionalnego na lata 2006-2008. 

UCHWAŁA Nr LI/19/2006 Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na przyst�pienie do 
realizacji projektu „Zwi�kszenie atrakcyjno�ci gospodarczej 
Rzeszowa poprzez wprowadzenie innowacji, transferu wiedzy  
i nowoczesnych technik zarz�dzania”. 

UCHWAŁA Nr LI/20/2006 Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 
130/1/2006 pomi�dzy Alej� Rejtana i ulicy Siemie�skiego w 
Rzeszowie 

UCHWAŁA Nr LI/21/2006 Uchwała w sprawie ustalenia na terenie gminy Rzeszów miejsc 
przeznaczonych do u�ytku publicznego jako strefy wolnej od 
dymu tytoniowego 

UCHWAŁA Nr LI/22/2006 Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na sprzeda� 



nieruchomo�ci niezabudowanej poło�onej w Rzeszowie przy ul. 
Kaletniczej 

UCHWAŁA Nr LI/23/2006 Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na dokonanie na rzecz 
Uniwersytetu Rzeszowskiego darowizny stanowi�cej Estrad� 
Widowiskow� znajduj�c� si� na terenie stadionu „Resovii”, 
przy ul. Wyspia�skiego w Rzeszowie 

UCHWAŁA Nr LI/24/2006 Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na nieodpłatne 
przekazanie na rzecz Gminy Miasto Rzeszów przez PKP S.A. 
budynków mieszkalnych lub lokali mieszkalnych wraz     
z prawem odpowiedniej przynale�nej do nich cz��ci gruntu 
oraz towarzysz�cymi obiektami infrastruktury technicznej  

UCHWAŁA Nr LI/25/2006 Uchwała w sprawie podwy�szenia kapitału zakładowego 
Rzeszowskiej Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o.         
w Rzeszowie 

UCHWAŁA Nr LI/26/2006 Uchwała w sprawie nabycia mienia komunalnego na rzecz 
Gminy Miasta Rzeszowa od Gminy Krasne 

UCHWAŁA Nr LI/27/2006 Uchwała w sprawie przej�cia darowizny stanowi�cej     
przył�cza wodoci�gowo-kanalizacyjne, zlokalizowane             
w miejscowo�ciach gmin s�siednich, b�d�ce własno�ci� osób 
fizycznych, na rzecz Gminy Miasto Rzeszów 

UCHWAŁA Nr LI/28/2006 Uchwała w sprawie przyj�cia Miejskiego Programu 
Profilaktyki i Rozwi�zywania Problemów Alkoholowych i 
Przeciwdziałania Narkomanii 

UCHWAŁA Nr LI/29/2006 w sprawie przyj�cia stanowiska dotycz�cego modernizacji linii 
kolejowej nr 71 Ocice – Rzeszów  

UCHWAŁA Nr LI/30/2006 Uchwała w sprawie wyra�enia zgody na u�ycie nazwy 
„Rzeszów” (dla Zakładu Metalurgicznego WSK Sp. z o.o.) 

 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta w zwi�zku z wyczerpaniem porz�dku obrad 
zamkn�ł obrady LI sesji Rady Miasta Rzeszowa. Poinformował, �e nast�pna sesja odb�dzie 
si� 14 lutego 2006 roku. 
 
Obrady trwały od godz. 8.00 do 14.40. 
Na tym protokół zako�czono. 
 
Protokołowała:                                                                                         Przewodnicz�cy 
Danuta Grzyb                                                                                    Rady Miasta Rzeszowa 
 
                                                                                                                   Andrzej Dec 
 
Sprawdził: 
 
               Dyrektor 
Biura Rady Miasta Rzeszowa  
           
         Mirosław Kubiak 
 
 
 


